

RESOLUTIONS ADOPTED ON THE REPORTS OF THE JOINT SECOND
AND THIRD COMMITTEE

RÉSOLUTIONS ADOPTÉES SUR LES RAPPORTS DE LA COMMISSION MIXTE
DES DEUXIÈME ET TROISIÈME COMMISSIONS

203 (III). Application of Finland for membership in the International Civil Aviation Organization

The General Assembly,

Having considered the application regarding the admission of Finland to the International Civil Aviation Organization, transmitted by that organization to the General Assembly in accordance with article II of the agreement between the United Nations and the International Civil Aviation Organization (A/581),

Decides to inform the International Civil Aviation Organization that it has no objection to the admission of Finland to the organization.

*Hundred and sixtieth plenary meeting,
18 November 1948.*

204 (III). Agreement between the United Nations and the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization

The General Assembly,

Having considered resolution 165 (VII) adopted by the Economic and Social Council on 27 August 1948, and the agreement entered into between the Council and the Preparatory Committee of the Inter-governmental Maritime Consultative Organization,¹

Approves this agreement.

*Hundred and sixtieth plenary meeting,
18 November 1948.*

205 (III). Agreement between the United Nations and the International Refugee Organization

The General Assembly,

Having considered resolution 164 (VII) adopted by the Economic and Social Council on 24 August 1948 and the agreement entered into between

¹ See *Resolutions adopted by the Economic and Social Council during its seventh session*, page 61.

203 (III). Demande d'admission de la Finlande à l'Organisation de l'aviation civile internationale

L'Assemblée générale,

Ayant examiné la demande d'admission présentée par la Finlande à l'Organisation de l'aviation civile internationale et transmise par cette Organisation à l'Assemblée générale conformément à l'article II de l'accord conclu entre l'Organisation des Nations Unies et l'Organisation de l'aviation civile internationale (A/581),

Décide d'informer l'Organisation de l'aviation civile internationale qu'elle n'a pas d'objection à l'admission de la Finlande à ladite organisation.

*Cent-soixantième séance plénière,
le 18 novembre 1948.*

204 (III). Accord entre l'Organisation des Nations Unies et l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime

L'Assemblée générale,

Ayant examiné la résolution 165 (VII) adoptée par le Conseil économique et social le 27 août 1948, ainsi que l'accord qui a été établi entre le Conseil et la Commission préparatoire de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime¹,

Approuve cet accord.

*Cent-soixantième séance plénière,
le 18 novembre 1948.*

205 (III). Accord entre l'Organisation des Nations Unies et l'Organisation internationale pour les réfugiés

L'Assemblée générale,

Ayant étudié la résolution 164 (VII) adoptée par le Conseil économique et social le 24 août 1948 et l'accord conclu entre le Conseil éco-

¹ Voir les *Résolutions adoptées par le Conseil économique et social pendant sa septième session*, page 61.